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Tuettu asuminen 
vammaispalveluissa 
 

 
 

 

 
 

Ota yhteyttä!  

Etelä-Karjalan sosiaali- ja terveyspiiri (Eksote) 

Perhe- ja sosiaalipalvelut / vammaispalvelut 

Arjen tukikeskus Arttu  

puh. 0400 483 052 

Lentäjäntie 15 B 

53600 Lappeenranta 

Luumäen ohjaajat: 

puh. 040 725 7996 

Marttilantie 28,  

54500 Taavetti 

Arjen tukikeskus Hovinkulma  

puh. 040 517 1355 

Patruunankatu 4 as 6 

53300 Lappeenranta 

Arjen tukikeskus Paajalanrinne  

puh. 040 513 3044 

Pilvikuja 9 

55100 Imatra 

 

 

  

http://www.eksote.fi/
tel:+358400483052
tel:+358405171355
tel:+358405133044


 

 

Tuettu asuminen 

Tuettu asuminen tarkoittaa sitä, 

että asut itsenäisesti omassa kodissasi, 

mutta saat tukea ohjaajilta.   

He ohjaavat sinua esimerkiksi 

kotisi hoitamisessa, ruuanlaitossa, 

asiointikäynneillä ja lääkeasioissa. 

Saat heiltä apua myös 

harrastusten löytämiseen. 

 

Ohjaajat tekevät luoksesi kotikäyntejä 

ja voit käydä tapaamassa heitä 

Arjen tukikeskuksessa. 

Olet yhteydessä ohjaajien kanssa myös 

puhelimen tai tablettitietokoneen avulla. 

Arjen tukikeskuksissa on yhteisiä tiloja, 

joissa voit viettää vapaa-aikaasi 

yhdessä toisten tuetusti asuvien kanssa. 

 

Arjen tukikeskuksia on kolme: 

• Arjen tukikeskus Arttu 
Lappeenrannassa Leirin kaupunginosassa. 
Lisäksi kaksi Artun ohjaajaa työskentelee  
Luumäen hyvinvointiaseman yhteydessä. 

• Arjen tukikeskus Hovinkulma 
Lappeenrannassa Hovinpellon kaupunginosassa 

• Arjen tukikeskus Paajalanrinne  
Imatralla Paajalan kaupunginosassa 
 

 

 

Työntekijät ovat Arjen tukikeskuksissa paikalla  

arkisin klo 7–20 tai klo 7–21  

ja viikonloppuisin klo 8–20 tai klo 8–21.  

Luumäellä ohjaajat työskentelevät arkisin klo 8–16. 

 

Jos haluat tietää lisää 
tuetusta asumisesta 

• käy tutustumassa Arjen tukikeskuksiin. 
Soita ja sovi tapaamisaika!  
TAI 

• soita Iso apu -palvelukeskusten Ensineuvoon 
puhelin 05 352 2370. 
Viestisi ohjataan sieltä  
vammaispalvelujen työntekijälle. 

 

 

Jos haluat hakea tuettua asumista, 

täytä vammaispalveluhakemus. 

Löydät sen Eksoten nettisivuilta.  

tel:+35853522370

